
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 727
van ELS STERCKX
datum: 15 juni 2023

aan JO BROUNS
VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

Luchtballonnen  -  Stress bij weidedieren

Met het warme, mooie weer en de zomer die voor de deur staat, is het het ideale 
moment om de luchtballonnen van stal te halen. Momenteel vliegen er bijna dagelijks 
luchtballonnen boven Vlaanderen. Die vliegen soms echter te laag, waardoor er stress 
ontstaat bij weidedieren. In sommige gevallen zijn dieren uit angst door de omheining 
gelopen.

1. Wat is de huidige regelgeving over de hoogte waaraan de luchtballon zich moet 
houden?

2. Worden er controles uitgevoerd op de huidige regelgeving en hoeveel controles zijn 
er in Vlaanderen uitgevoerd in de periode van 2019 tot heden?

3. In sommige gevallen wordt er alcohol genuttigd tijdens een ballonvlucht. 

Is er controle op alcoholgebruik door de ballonvaarder?

4. Zal de minister de regelgeving aanscherpen zodat er minder stress ontstaat bij de 
weidedieren? Zo niet, waarom niet?

5. Welke initiatieven ter zake zal de minister nog nemen?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Ben Weyts (675), Zuhal Demir 866(), Jo 
Brouns (727)



JO BROUNS 
VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 727 van 15 juni 2023
van ELS STERCKX

Een antwoord zal worden aangeleverd door minister Zuhal Demir, Vlaams minister van 
Justitie en Handhaving, Omgeving, Energie en Toerisme.


